
Protokół Nr 5/24 
 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, które odbyło się w dniu 27 
listopada 2024 r. o godz. 10.00 w sali nr 4 UM Pabianice ul. Zamkowa 16. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Grażyna Wójcik Przewodnicząca ww. Komisji. 
 
Obecni wg załączonej listy obecności ( zał. nr 1), radni zostali skutecznie 
poinformowani o  posiedzeniu komisji. 
 
Porządek obrad:  
1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu Nr 4/24 z dnia 23.10.2024 r.  
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 

2024 r. - projekt 2  
4. Zaopiniowanie aneksów do porozumień międzygminnych w sprawie 

międzygminnej komunikacji autobusowej nr 1,2, 14, 15, 11. 
5. Sprawy różne: 
 
Ad.1. 
Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik przywitała radnych, gości i otworzyła obrady 
komisji. 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do przedstawionego porządku obrad  nie 
wniesiono żadnych uwag, w związku z tym uważa porządek obrad za przyjęty. 
 
Ad.2. 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do przedstawionego protokołu Nr 4/24 z 
dnia 23.10.2024 r. nie wniesiono żadnych uwag, w związku z tym uważa protokół za 
przyjęty. 
 
Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska przedstawiła 1 projekt uchwały. 
 
Ad. 3. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2024 r. 
- projekt 2 (zał. nr 2). 
Uzasadnienie-  I. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 736.744,14 zł, w tym: 
 1) dochody bieżące (kwota zwiększenia 736.744,14 zł), w tym: -zwiększenie 
dochodów o kwotę 1.744.14 zł w związku z wpływem odszkodowania od 
ubezpieczyciela na poczet likwidacji szkody (uszkodzenie lampy oświetleniowej na 
ulicy Familijnej),  
- zwiększenie dochodów o kwotę 735.000,00 zł w związku z wpływami z tytułu 
rozliczeń  podatku VAT do końca 2024 r.   
  
II. Zwiększa się plan wydatków o kwotę 736.744,14 zł, w tym:  
1) wydatki bieżące (kwota zwiększenia 736.744,14 zł), w tym:  
- zwiększenie wydatków o kwotę 736.744,14 zł w Wydziale Infrastruktury Technicznej 
i Komunikacji w grupie wydatków związanych z realizacją ich statutowych zadań 
(usługi remontowe, komunikacyjne)  
  
III. Po stronie wydatków dokonuje się przeniesienia:  



- w Zarządzie Dróg Miejskich w ramach wydatków bieżących z grupy wynagrodzenia i 
składki od nich naliczane na wydatki związane z realizacją ich statutowych zadań w 
kwocie 20.000,00 zł.  
 
Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  – 6, przeciw - 0, 
wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie. 
 
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Technicznej i Komunikacji Sławomir Jach  
przedstawił aneksy do porozumień międzygminnych. 
 
Ad.4. 
Zaopiniowanie aneksów do porozumień międzygminnych w sprawie międzygminnej 
komunikacji autobusowej nr 1,2, 14, 15, 11. (zał. nr 3). 
Uzasadnienie- W związku z Uchwałą nr XV/152/11 Rady Miejskiej w Pabianicach z 
dnia 25 sierpnia 2011 w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Pabianic do 
zawierania porozumień międzygminnych w sprawach publicznego transportu 
zbiorowego oraz Aneksów do Porozumień przedstawione są projekty: 

1. aneksu nr 1 do porozumienia międzygminnego z dnia 4 stycznia 2013 r. w sprawie 
międzygminnej komunikacji autobusowej pomiędzy Miastem Pabianice i Gminą 
Pabianice, 

2. aneksu nr 2 do porozumienia międzygminnego z dnia 23 stycznia 2013 r. w sprawie 
międzygminnej komunikacji autobusowej pomiędzy Miastem Pabianice i Gminą 
Ksawerów, 

3. aneksu nr 14 do porozumienia międzygminnego z dnia 14 lutego 2017 r. w sprawie 
międzygminnej komunikacji autobusowej pomiędzy Miastem Pabianice i Gminą 
Rzgów, Ten aneks jest w 2 wersjach. 

4. aneksu nr 1 do porozumienia międzygminnego z dnia 20 marca 2024 r. w sprawie 
międzygminnej komunikacji autobusowej pomiędzy Miastem Pabianice i Gminą 
Rzgów. 

Aneksy wprowadzają waloryzację wysokości dotacji celowych na 
funkcjonowanie linii podmiejskich wypłacanych przez gminy do miasta, w związku ze 
zmianą wysokości rekompensaty za świadczone usługi przewozowe. Powyższe 
związane jest ze znaczącym wzrostem płacy minimalnej w roku 2024. 
Z-ca Prezydenta Zakrzewski – zwrócił uwagę, że aneks nr 14 jest w dwóch wersjach  
z dodatkowymi kursami i bez nich. Poprosił o zaopiniowanie obydwu wersji, żeby nie 
musiało to wracać na komisję.  
Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem aneksu nr 1 – 6, przeciw - 0, 
wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie. 
Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem aneksu nr 2 – 6, przeciw - 0, 
wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie. 
Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem aneksu nr 14  bez dodatkowych 
kursów– 6, przeciw - 0, wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie. 
Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem aneksu nr 14 z  dodatkowymi kursami – 
6, przeciw - 0, wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie. 
 
Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem aneksu nr 11   – 6, przeciw - 0, 
wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie. 
 
Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem aneksu nr 15   – 6, przeciw - 0, 
wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie. 



 
Ad.5. 
Sprawy różne: nie było uwag i pytań. 
Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 10:10. 
 
Załączniki ujęte w protokole są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
 
Protokołowała:      Przewodniczyła: 
 
 
Monika Ludziejewska               Grażyna Wójcik 

 


